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Wagens met alternatieve aandrijving  -  Inschrijvingen  -  Overheidsdiensten

De voorbije jaren zijn heel wat nieuwe modellen op de markt gekomen die geen of 
beperkt gebruikmaken van fossiele brandstoffen. Deze ontwikkeling is belangrijk in de 
strijd tegen de klimaatopwarming. Vanzelfsprekend kan de overheid hierin een 
invloedrijke rol spelen, en door de initiatieven die zij neemt, het ingang doen vinden van 
elektrische wagens gevoelig versnellen. Zij beschikt hiervoor over een hele batterij aan 
mogelijke instrumenten, waarvan haar aankoopbeleid er één is.

De vraag rijst tot op welke hoogte de verschillende overheden in Vlaanderen zelf reeds 
daadwerkelijk inzetten op het gebruik van elektrische en hybride wagens en in hoeverre 
aandrijving op waterstof reeds ingang heeft gevonden op onze wegen.

a) Heeft de minister er zicht op hoeveel elektrisch aangedreven wagens er momenteel 
in Vlaanderen ingeschreven zijn? Hoeveel van deze wagens worden gebruikt door 
overheidsdiensten?

b) Heeft de minister er zicht op hoeveel wagens met een hybride aandrijving er 
momenteel in Vlaanderen ingeschreven zijn? Hoeveel van deze wagens worden 
gebruikt door overheidsdiensten?

c) Heeft de minister er zicht op hoeveel op waterstof aangedreven wagens er 
momenteel in Vlaanderen ingeschreven zijn? Hoeveel van deze wagens worden 
gebruikt door overheidsdiensten?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Tommelein (265), Ben Weyts (1207).



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1207 van 2 mei 2017
van KOEN VAN DEN HEUVEL

Het gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Bart Tommelein, Viceminister-
president van de Vlaamse Regering, Vlaams minister van Begroting, Financiën en 
Energie.


